
KOMISE PRO ROZVOJ SÍDLIŠŤ RADY MĚSTA KOLÍNA 

Zápis z jednání ze dne 17.6.2015 

Přítomni: Hladíková Pavlína, Ing. Kubík Zdeněk, Matuška Daniel, JUDr. Molnár Karel, 

Šimon Jaroslav, Šrámek Jiří, Vendlová Božena, Vladyka Pavel  

Hosté:   Ing. Martin Tichý - ORR, 

Omluveni: Křapka Petr, Kováčiný Pavel 

Nepřítomni: Šrámek Jiří 

Program jednání komise 

1. Zahájení jednání 

   Jednání bylo zahájeno v 16:30 v zasedací místnosti ORR. Představen nový člen 

komise, Ing. Zdeněk Kubík. 

2. Žádost o zlepšení dopravní obslužnosti sídliště U Jána 

   Komise byla oslovena Svazem tělesně postižených občanů žádostí o pomoc při 

řešení možnosti zřízení nového autobusového spojení sídliště U Jána s okolím 

(pošta, nemocnice, zubař, poliklinika, nádraží atd.).  

   Dle stávajících jízdních řádů je daná oblast pokryta spojením prostřednictvím linky 

č. 5 (směr Vinice a zpět) s možnými přestupy na další linky v přestupním bodě Pošta 

(jsou obsluhovány zastávky 15 kop, U Jána, Jateční směrem u nemocnice, Bezovka, 

Družstevní dům, Pošta – uzlový bod v centru, Zálabí….. a další). Dle informací byl v 

loňském roce jízdní řád linky č. 5 s ohledem na dopolední možnosti přepravy pro 

seniory posílen jednotlivými spoji v rámci linky 5 v čase 8,39 a 10,40 do centra 

města ze sídliště U Jána, dále novými spoji zpět na toto sídliště. Další možností je 

spojení v ulici Táboritská (např. linka 3 a 4) pro občany, kteří nechtějí přestupovat v 

uzlovém bodě Pošta. Komise s ohledem na dobré možnosti stávajících spojení a s 

přihlédnutím na nákladovost dalších spojů nedoporučuje této žádosti vyhovět. 

Stávající jízdní řády umožňují dobrou dostupnost lokality U Jána v rozsahu 

požadavků. 

   Dále Svaz tělesně postižených občanů upozorňuje na neadekvátní výšku laviček 

na nových autobusových zastávkách a doporučují úpravu výšky na 60cm, jak tomu 

bylo na starých zastávkách. 

   Současná výška laviček činní 46 cm. Způsob upevnění by měl umožnit změnu 

výšky. Na nových zastávkách jsou obvykle dvě lavičky. Pokud stávající výška je dle 

norem či standardů, mohlo by se řešit různou výškou. Jedna by případně mohla 

zůstat ve stávající výšce, druhá určená pro invalidy by mohla být výše. Navíc by 



lavička mohla být označena cedulkou pro invalidy, aby to bylo jednoznačné a byla 

by to i určitá rezervace pro invalidní cestující podobně jako je tomu v dopravních 

prostředcích. 

  
Vyjádření komise bylo postoupeno Odboru regionálního rozvoje, který bude 

informovat zhotovitele, aby v nově objednávaných zastávkách umístil lavice výše, a 

zároveň vznese požadavek na úpravu stávajících laviček. 

3. Ing. Martin Tichý 

   Plánování kontejnerových stání – bude vypracována ucelená podoba řešení coby 

vzor pro účastníky soutěže pro samotný projekt. 

   Seznámení s dokumentací pro regeneraci a revitalizaci sídlišť – mezi ulicemi 

Klenovecká a Masarykova. K připomínkám vznesených členy komise bylo 

poskytnuto následující vyjádření: Výřez č. 6 – nerespektování stávající vyšlapané 

cesty – v místě vyšlapané cesty vede kanalizace, správce nesouhlasil s umístěním 

cesty přímo nad potrubí. Výřez č. 5 – infrastruktura pod stavbou – zde nebude 

umístěn žádný herní prvek pouze mobiliář. 

4. Matuška Daniel 

   Problematika kvality vody na kolínských sídlištích. Podklady pro další jednání viz. 

příloha č.1. 

5. Vladyka Pavel 

   Zpráva o stavu sídliště U Jána, viz. příloha č. 2. 

6. Závěr 

   Termín příštího jednání komise 30. 9. 2015 od 16:30. 

  

Zpracoval:  

 
 

  

Vladyka Pavel  



předseda Komise pro rozvoj sídlišť 

         


